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ד"ר שקד דרוקר, 42, נשוי פלוס 3 ילדים והמשפחה מתגוררת 
בשדה יואב. שרון גדל בעין כרמל, והתגייס לצבא כחובש 

בעורב גבעתי. לאחר הצבא המסלול הרגיל של טיולים 
והתחלת לימודים, שרון  "די מהר בתחילת הלימודים נמשכתי 
לכל נורא הפוריות בפרים ופרות". ב-7 שנים האחרונות, היה 

רופא בחקלאית, תקופה של כשנה באזור הנגב המערבי וגם 
כרופא מחליף". 

למה שיאון?
"כסטודנט צעיר יצא לי לעשות כמה פרויקטים מחקריים 
בשיתוף שיאון, 2 מהם היו על פוריות פרים וגם במסגרת 

הדוקטורט שלי, שיתפתי פעולה עם שיאון בנושא העברת 
עוברים. גם הדוקטורט שלי, עסק בפוריות. כך שההיכרות שלי 

עם שיאון היא משנת 2008 והמעבר לשיאון היה די טבעי".

 סכם את השנים בחקלאית, היית בתקופה
די סוערת?

"אכן הייתי בתקופה סוערת אך אני השתדלתי להתעסק 
בעבודה שלי ופחות בסערות. טיפלתי בעיקר בפרות לחלב, 
מעט בשוליים במפטמות וצאן וניתן לומר כי בתקופה הזו 

למדתי הרבה. התמקצעתי בנושא פוריות מהפן הקליני ונושא 
האולטרסאונד. מבחינתי החקלאית, היתה כמו הגשמת חלום, 

להתקבל לחקלאית ולעבוד במוסד הזה, לא יכולתי לבקש 
יותר, יש לי רק על מה להודות. מה גם שהם באו לקראתי 

ונתנו לי לעשות את הדוקטורט תוך כדי משרה חלקית כך שיש 
בי הודיה כלפי שיאון".

ד"ר שקד דרוקר, רופא צעיר יחסית 
שעבד בחקלאית, מונה בתחילת יוני 
למנהל המקצועי של חברת שיאון. 
הוא יחליף בתפקיד את ד"ר יואל 

זרון שיצא לפנסיה בסוף אוגוסט - 
היכרות ראשונית •

ראובן זלץ

המנהל המקצועי החדש של שיאון
ד"ר שקד דרוקר 

"המטרה העיקרית 
שלנו, לעזור לרפתנים"

ד"ר דרוקר "החקלאית 
הוא גוף חשוב והוא 
עובר כעת תהליכים 

חלקם מאוד חיוביים 
ולמידה של השינויים 

בשוק, תוך התאמה 
למציאות המשתנה. 

בכל מקרה, גם אם יש 
ביקורת כזו או אחרת, 

החקלאית הוא גוף 
מאוד תורם וחשוב 

במעטפת לרפת החלב 
הישראלית.."
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ועכשיו שיאון, זה היה פתאומי לא?
"לא יודע כמה זה קרה פתאומי, אני הכרתי את יואל זרון 

דרך שיתופי פעולה בעבר כך ששיאון ועבודתה לא זרה לי. 
בספטמבר אוקטובר שנה שעברה הוקם צוות איתור לתפקיד 

המנהל המקצועי והם פנו אלי. לאחר חשיבה נעתרתי למשימה 
בעיקר בגלל התפקיד המאתגר ואולי אחד מהחשובים להמשך 

עתיד ענף רפת החלב בישראל ואיכותה. כרגע אני בחפיפה 
עם יואל עד תחילת ספטמבר, לומד את הנושאים המורכבים 

והרבים שהתפקיד כולל. יש הרבה עבודה ואני מקווה שבעזרת 
החברים משיאון נצליח לעמוד בכל המטרות שלנו".

איך אתה רואה את תפקידך החדש?
"אני רוצה דווקא להתחיל באני מאמין שלי, אנחנו בענף 

החלב, יש לנו מטרה משותפת והיא מחולקת לשתיים, 
הראשונה, מבחינת הרפתן, לייצר את הכמות שהוא רוצה בזמן 

שהוא רוצה ושניה, מבחינת שיאון, אנחנו תורמים לייצור 
באמצעות הגנטיקה ולתכנון בעזרת ההזרעות והפוריות. 

המטרה העיקרית שלנו לעזור לרפתנים לעמוד בשתי המטרות 
הללו. זה אולי נשמע פשוט אך זה מאוד מורכב. אני כעת רק 
חודש בחפיפה אבל בהחלט מודע לאחריות ומתכוון להיכנס 

בכל הכוח לסוגיות שעל הפרק ולהביא מהניסיון שלי מהפן 
הווטרינרי לקידום הנושא. תבוא לראיין עוד כמה חודשים 

בטח אהיה חכם יותר". 

אתה מודע לבעיות שעל הפרק?
"כן, בהחלט, אני מודע לבעיות ואפשר לומר שאני בשלבי 

כניסה לעומק הנושאים הנמצאים על השולחן. וברשותך אני 
רוצה לפנות לרפתנים, ללקוחות שלנו ולומר, אנחנו כאן, 

לומדים, פועלים ואני בהחלט מתכוון להגיע לכמה שאפשר 
יותר רפתנים ולשמוע גם אותם".   ▲

לשיאון ולרפתנים מטרה משותפת. ד"ר שקד דרוקר

כבר יותר מ-85 שנה שביטוח חקלאי מייצרת
עבורכם פתרונות מותאמים אישית.

גם בתעשייה

גם בבית וברכב
 

גם בחקלאות
 

גם בחו״ל 

bth@co.il *8654

שנה טובה ומתוקה!



]27[

ועכשיו שיאון, זה היה פתאומי לא?
"לא יודע כמה זה קרה פתאומי, אני הכרתי את יואל זרון 

דרך שיתופי פעולה בעבר כך ששיאון ועבודתה לא זרה לי. 
בספטמבר אוקטובר שנה שעברה הוקם צוות איתור לתפקיד 

המנהל המקצועי והם פנו אלי. לאחר חשיבה נעתרתי למשימה 
בעיקר בגלל התפקיד המאתגר ואולי אחד מהחשובים להמשך 

עתיד ענף רפת החלב בישראל ואיכותה. כרגע אני בחפיפה 
עם יואל עד תחילת ספטמבר, לומד את הנושאים המורכבים 

והרבים שהתפקיד כולל. יש הרבה עבודה ואני מקווה שבעזרת 
החברים משיאון נצליח לעמוד בכל המטרות שלנו".

איך אתה רואה את תפקידך החדש?
"אני רוצה דווקא להתחיל באני מאמין שלי, אנחנו בענף 

החלב, יש לנו מטרה משותפת והיא מחולקת לשתיים, 
הראשונה, מבחינת הרפתן, לייצר את הכמות שהוא רוצה בזמן 

שהוא רוצה ושניה, מבחינת שיאון, אנחנו תורמים לייצור 
באמצעות הגנטיקה ולתכנון בעזרת ההזרעות והפוריות. 

המטרה העיקרית שלנו לעזור לרפתנים לעמוד בשתי המטרות 
הללו. זה אולי נשמע פשוט אך זה מאוד מורכב. אני כעת רק 
חודש בחפיפה אבל בהחלט מודע לאחריות ומתכוון להיכנס 

בכל הכוח לסוגיות שעל הפרק ולהביא מהניסיון שלי מהפן 
הווטרינרי לקידום הנושא. תבוא לראיין עוד כמה חודשים 

בטח אהיה חכם יותר". 

אתה מודע לבעיות שעל הפרק?
"כן, בהחלט, אני מודע לבעיות ואפשר לומר שאני בשלבי 

כניסה לעומק הנושאים הנמצאים על השולחן. וברשותך אני 
רוצה לפנות לרפתנים, ללקוחות שלנו ולומר, אנחנו כאן, 

לומדים, פועלים ואני בהחלט מתכוון להגיע לכמה שאפשר 
יותר רפתנים ולשמוע גם אותם".   ▲

לשיאון ולרפתנים מטרה משותפת. ד"ר שקד דרוקר

כבר יותר מ-85 שנה שביטוח חקלאי מייצרת
עבורכם פתרונות מותאמים אישית.

גם בתעשייה

גם בבית וברכב
 

גם בחקלאות
 

גם בחו״ל 

bth@co.il *8654

שנה טובה ומתוקה!

mailto:bth@co.il

